
Zápis ze schůze Výboru Asociace strážců přírody ČR ze dne 23.1.2025 konané on-line

Přítomni: 

Borek Franěk, Jana Dvořáková, Pavel Nedvěd, Adam Diviš, Antonín Tůma, Ota Dračka, Veronika Bílá

1. Dokončit a uzavřít účetnictví za r. 2024 (odp. Franěk, Dvořáková).
2. Poslat Borkovi fotky z činnosti v roce 2024 (odp. všichni).
3. Doplnit na web a do sbírky listin chybějící zprávy (odp. Franěk, do 9.2.2025).
4. Doplnit web o další zprávy (odp. Tůma).
5. Zjistit hlavního administrátora stránek Facebooku a Google úložiště a uvažovat o změně (odp.

Tůma). 
6. Zjistit používání hlášenkového webu (odp. Tůma).
7. Rozeslat termín republikového setkání strážců 17.-18.10.2025 a místo CHKO Třeboňsko (odp. 

Tůma).
8. Program setkání začne Výbor chystat koncem února (např. první pomoc, zapisování do NDOP,

další návrhy – odp. všichni).
9. Kdo pojede na evropský kongres strážců do Rumunska 6.-10.10.2025 (uvažuje Franěk, Lehký, 

Javorská). Ovšem nemáme dostatečné finance a je třeba najít jiné zdroje. Doporučit členům 
smluvní zapojení jako ASP do PPK (odp. všichni).

10. Jako finanční zdroj diskutovány Švýcarské fondy (návrh Ondry Vítka), ale nejde tam zapojit 
nespolehlivé Kraje.

11. Projekt EVVO podá Franěk.
12. Faktura za chatu Doubravka – budeme rozporovat nedodaná jídla (odp. Franěk).
13. Mezinárodní Den stráže přírody na Panské skále: hlavní organizátor Ota Dračka má již vše 

připraveno, všichni jsou zváni k zapojení do akce. Dračka dodá rozpočet akce.
14. Probíhá novelizace zákona č. 114/1992 Sb. Už nestihneme návrh ovlivnit.
15. Franěk referoval o setkání s panem ministrem Hladíkem v loňském roce: nové průkazy 

strážců, nový služební odznak s číslem vpředu, vydání vyhlášky k uniformě a k činnosti stráže 
přírody – vzhledem ke zbývajícímu krátkému funkčnímu období se pan ministr nemohl 
zavázat plnit požadavky Asociace. 

16. Připomenout členům platbu příspěvků. Přijat nový člen Josef Solař z NP Podyjí, 
nezapomenout v evidenci na členy Dolejše, Hlaváče a Dovrtělovou. (odp. Tůma)

17. Rozšíření datové schránky na všechny členy Výboru (odp. Franěk).
18. Tramping na Kokořínsku sledujeme a zatím se nebudeme vyjadřovat.
19. Plán činnosti na r. 2025: každý poslední čtvrtek v měsíci kromě prázdnin v 19.00 schůze 

Výboru on-line (odp. Franěk), mezinárodní Den stráže přírody (Panská skála zajištěna - 
Dračka, uvažují Beskydy – Bílá a Plaček, Moravský kras - Mezera, Praha - ?), Junior Ranger 
tábor plánuje Franěk (nepřesná informace o nějaké aktivitě v NP Šumava).

20. Vyúčtování účasti na loňském kongresu IRF provede Diviš.
21. Sháníme někde zapomenuté bočnice ke stanu ASP (odp. všichni).

Zapsal: Antonín Tůma

Zasílá se členům Výboru, revizní komisi a na web Asociace.


